
Podnet  č. 6/2016   
 
 
4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
JUDr. Pašková: 
Ja by som chcela sa najprv opýtať, prečo nie je na mestskej stránke, na internetovej stránke 
nie je zverejnený Komunitný plán. Podľa mňa by tam mal byť, to je jedna vec. Aspoň ja som 
ho tam nenašla, tak neviem, či tam je alebo nie, ale myslím, že tam nie je.  
 
PhDr. Čižmár: 
K otázke zverejnenia Komunitného plánu, vieme, že boli nejaké technické problémy 
s prevádzkovaním stránky, ale predpokladám, že bude poskytnutý v elektronickej podobe 
a bude zverejnený na webovej stránke. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
oddelenie organizačné 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


